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Długo utrzymywał milczenie. Poza jednym listopadowym wywiadem

dla Rai Sport, Francesco Totti praktycznie milczał, zarówno w mediach jak

i na swojej oficjalnej stronie. Dziś wieczorem na Rai Sport pojawiła się

część nowego wywiadu z kapitanem Romy, który nie wytrzymał

przebywania w ukryciu. Wywiad w całości ma pojawić się jutro w

programie "90 minut".

 

- Nie jestem tutaj, aby mówić, że chcę grać, nigdy nikomu nie mówiłem, że chcę

grać. Czuję się dobrze, jestem do dyspozycji, w czerwcu wygasa mój kontrakt i

ocenię każdą rzecz, w ten sposób nie mogę zostać, gdyż czuję się źle, źle czują się

ludzie, którzy są wokół mnie.

 

Zeman miał rację, mówiąc, że trzeba tobą lepiej zarządzać?

- Lepsze zarządzanie byłoby dobre dla wszystkich, ale też trochę szacunku dla tego

co zrobiłem dla tego klubu i tego zespołu. Zawsze starałem się stawać twarzą przed

wszystkimi.

 

Niebawem w Rzymie będzie Pallotta...

- Usiądziemy przy stole, powiem swoje, on swoje, w nadziei, że wszyscy będą

zadowoleni.

 

Czego oczekujesz?

- Oczekuję uczciwości. 

 

Relacje ze Spallettim?

- To relacja typu dzień dobry i dobry wieczór, szanuję go zarówno jako człowieka jak

i trenera. Mówię Romie, aby brała go pod uwagę, również jeśli chodzi o przyszłość.

Miałem nadzieję, że powie mi w twarz wiele rzeczy, o których czytałem w gazetach.
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